
Z Á P I S  Z  J E D N Á N Í  AS  FPH  Z E  D N E  28 .  2 .  2007  
 

Přítomni: 
 
 
Bc. Dušková, Ing. Heřman, Ing. Hůlová, PhDr. Kašparová, Bc. Krajhanzl, Bc. Kubalíková, 
Ing. Mikovcová, doc. Mládková, doc. Němec, Ing. Plášková, Ing. Soukupová, Bc. Smrčka, 
Ing. Václavková 

Omluveni:  
PhDr. Adámek, Bc. Kechrtová, Bc. Šípová, Ing. Hřebík 
 
Hosté: 
děkan FPH prof. Veber 
 
Program: 
 

1. Vystoupení děkana prof. Vebera 
2. Různé 

 
Ad1. 
Prof. Veber podal členům senátu informaci k následujícím bodům: 

- fakultní předpisy byly schváleny i na úrovni AS VŠE 
- byly schváleny akreditační materiály k novému studijnímu oboru Arts management 
- připravuje se program Honoris – navazující specifické studium pro vybrané studenty 

z řad studentů končících magisterský stupeň. Studium bude zaměřeno na předměty 
atraktivní pro praxi 

- připravuje se studijní program MBA na VŠE 
- záměr posílit výuku v cizích jazycích 
- vize vytvořit paralelní studijní program v angličtině 
- potřeba větší spolupráce se zahraničními školami; rozšířit počet výjezdů studentů FPH 
- nutnost většího zapojení do vědecko-výzkumné činnosti 
- kritika nedostatečné publikační činnosti 
- tradice setkání akademické obce 
- příprava rozvrhu. 

 
AS FPH dává děkanovi podporu v dalším jednání o rozvrhu. 
 
Ad2. 
Ing. Plášková informovala o jednání AS VŠE 
Ing. Václavková, Ing. Němec a další vyjádřili potřebu větší informační podpory v oblasti 
vědecko-výzkumné činnosti, zejména pokud jde o možnosti úspěšnějšího získávání grantů 
Bc. Krajhanzl navrhuje využít schopností studentů k řešení problémů fakulty 
Další připomínky se týkaly stížností studentů na systém Výsledky, organizace zkoušek a 
stravování v menze. 
AS FPH pověřil předsedkyni ing. Mikovcovou, aby napsala dopis k problematice menzy 
rektorovi VŠE. 
 
Zapsala: Hůlová 
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